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Саветник председника Управног одбора „Гаспромњефта” Дмитриј Малишев демантовао
је спекулације домаћих медија да ће, после приватизације, рафинерије НИС-а у Панчеву
и Новом Саду бити дуже затворене и да ће бити отпуштања радника. „Ми преузимамо на
себе одређене одговорности и обавезе. ‘Гаспромњефт’ је прихватио социјални програм
који је био потписан са синдикатима”, рекао је Малишев у изјави за интернет часопис
„Балканмагазин”.

Говорећи о томе шта је проблем у преговорима око НИС-а и гаранцијама за изградњу
гасовода „Јужни ток”, на којима српска страна инсистира, Малишев није желео да
открије све детаље. „Преговори иду у конструктивном смеру. То је све што могу да
кажем јер смо се договорили да не говоримо детаље”, казао је Малишев. Представник
„Гаспромњефта” је истакао да је српска страна добила неопходне гаранције за све што
је обухваћено међувладиним енергетским споразумом, дакле за сва три сегмента.
Коментаришући оцене у домаћој јавности да је за НИС договорена мања цена од
тржишне, Малишев је рекао: „Ми сматрамо да она цена која је у оним условима била
уговорена, значи, сума од 400 милиона евра (за 51 одсто капитала НИС-а), на коју је био
потписан споразум, сада није реална”. Одговарајући на питање да ли ће 500 милиона
евра за инвестиције бити кредит који „Гаспромњефт” подиже у име НИС-а, или ће ту
суму „Гаспромњефт” уложити као сопствену инвестицију, Малишев је рекао да ће „то
бити инвестиција ‘Гаспрома’, коју ће НИС по завршетку реконструкције и модернизације
да врати ‘Гаспрому’”.
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